
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

 

Dagsorden 

20. august 2019 kl. 17.00 – 19.00 på Kølholm 

 

MØDEDELTAGERE 

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Vivian Bjørn Karlsson (Kølholm) 

Helle Møller Thomsen (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm)  

Jan Lykke (Kølholmgrupperne) 

 

 

Afbud: 

Jes Siert 

Jan Lykke 

 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (Skoleleder) 

Tina Hedensted (Adm. Leder) 

 

 

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

 

Referat og dagsorden tilføjet 2 punkter blev godkendt.   

  

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

- Personalesituation 

 

Kølholm: 

Kølholms TR for lærerne Jesper er pr. 01.08.19 blevet valgt til 

næstformand i Frederikssund kredsen af Danmarks 

Lærerforening og dermed fuldt frikøbt fra Kølholm. 

Ny TR for Kølholm og Kølholmgrupperne er Marie Hansen 

 

Før sommerferien var der ansættelsessamtaler, og pr. 01.08 

er der ansat 2 nye lærere samt 2 nye pædagoger. 

 

Kæret: 

Der er i morgen indkaldt til jobsamtaler til en ledig 

lærerstilling.  
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- Orientering fra afdelingerne 

 

Generelt: 

Skolestarten er generelt gået rigtig godt på alle 3 afdelinger. 

Kærholm har nu i alt 126 elever, som er fordelt således på 3 

afdelinger: 

 

57 elever på afdeling Kæret 

53 elever på afdeling Kølholm 

16 elever på Kølholmgrupperne 

 

Der afholdes fælles forældremøder tirsdag den 27.08 på 

henholdsvis Kæret og Kølholm. Kølholmgrupperne afholder 

forældremøde mandag den 26.08 

 

Kølholm: 

Sidste skoleår sagde Kølholm farvel til 6-7 elever, hvoraf en 

enkelt elev er startet på almenskole. Alle grupperne er 

kommet godt i gang. Der var visiteringer tæt frem til 

sommerferien. 

 

Kølholmgrupperne: 

Søren Bomann Andersen er nærmeste leder og er fast 1,5 

dag på Lindegårdsskolen i Slangerup. 

 

Første skoledag var der opstart af en hel ny 0. klasse. Der 

blev afholdt et velbesøgt arrangement for alle forældre i de to 

grupper. 

 

Der er visiteret flere elever end der først var rammesat til 

Kølholmgrupperne. Men normeringen har løbende været 

drøftet med Forvaltningen, og er blevet lidt højere end hvis 

ikke der var blevet indskrevet de flere elever. Der er ansat 3 

lærer og 5 pædagoger.  

 

Børnehaven Stjernen har ikke flere børn og er på standby. 

Personalet der var på Stjernen er fordelt på henholdsvis 

Kølholmgrupperne og Kæret. 

 

Der er blevet indrettet en lille afdeling på Lindegårdsskolen til 

Kølholmgrupperne. Kølholmgrupperne består af en 

indskolings-  og en mellemtrinsklasse. 

Der er endnu ikke fra Forvaltningen taget officiel stilling til 

spørgsmålet om udskoling.  

 

Kæret:  

Der er god stemning på Kæret, hvor alle efter en god proces 

er kommet godt i gang.  

Alle elever også de nye er kommet godt fra start. 

Der har været SFO”boost” møder med pædagogerne med 

fokus på at få eleverne mere ud i forskellige aktiviteter på 

tværs. Der foregår der dagligt en masse sociale aktiviteter i 

fællesrummet. 
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I skoledelen er der oprettet valghold på tværs af klasserne 

blandt andet motorik, trafikhold, yoga, skoleblad og Hallewick 

svømning. 

 

Elevrådet på Kæret har ytret ønske om at have kontakt til 

skolebestyrelsen. De henvender sig selv for at arrangere et 

møde.  

 

 

- Orientering fra ledelsen 

 

I Frederikssund Kommune er det blevet besluttet, at alle 

pædagoger inviteres til dialogmøde om ” Fokus på kvalitet i 

arbejdsmiljøet” – samme proces som ”Ny start” for lærerne. 

Det er en fælles seance for alle pædagoger på Kærholm i 

samarbejde med BUPL 

 

12. juni 2019 blev en ny procedure for samarbejde mellem 

Skoler, SFO og andre fagprofessionelle politisk godkendt. I 

den beskrives også procedure for re-visitation til specialskole 

og specialklasser. 

 

https://www.frederikssund.dk/Borger/Boern--unge/Skoler-

SFO/skoler-sfo-og-andre-fagprofessionelle 

 

 

Der udføres i september – oktober 2019 sidste PLL-  

kortlægning bestående af spørgeskemaer til forældre, elever 

og personale.  

 

Projektet sætter gang i forskellige tiltag og indsatser, som er 

baseret på viden om elevernes faglige og sociale trivsel. 

Derfor skal alle elever, forældre og medarbejdere deltage i 

spørgeskemaundersøgelser, hvis resultater bliver brugt til at 

finde de målrettede indsatser, som kan forbedre den enkelte 

skoles resultater og gøre elevernes skolegang endnu bedre. 

Hver skole arbejder med specifikke indsatser, der giver 

mening på præcis den skole. 

 

 

- Orientering fra dialogmøder mellem skolebestyrelser og 

Uddannelsesudvalget vedrørende fælles vision for folkeskolen 

i Frederikssund: 

 

Dialogmødet var udmærket med en masse gode snakke.   

Alle blev hørt, og der var mange af de samme ønsker, men 

med forskellige ord. Alt i alt blev der givet en masse gode 

input til politikerne. 

 

 

Sag nr. 3  Emner til drøftelse/beslutning 

- Planlægning af mødekalender for skolebestyrelsesmøder i 

https://www.frederikssund.dk/Borger/Boern--unge/Skoler-SFO/skoler-sfo-og-andre-fagprofessionelle
https://www.frederikssund.dk/Borger/Boern--unge/Skoler-SFO/skoler-sfo-og-andre-fagprofessionelle
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skoleåret 2019/20. 

 

Skolebestyrelsesmøder skoleåret 19/20 

 

20. august 2019  

22. oktober 2019 

03. december 2019 

14. januar 2020 

10. marts 2020  

28. april 2020 

12. maj 2020 

02. juni 2020 

 

Alle møder afholdes på Kølholm fra kl. 17.00-19.00 

 

Skolebestyrelsen mødes desuden på Kølholm tirsdag den 17. 

september 2019 kl. 17 for at skrive høringssvar til budget 

2020. 

 

Tidsplan for budget 2020 kan findes her: 

 

https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-

regnskab/budgetlaegning-2020 

 

 

Sag nr. 4  Henvendelser 

Der har været en forældrehenvendelse om vikardækning. 

Ledelsen har besvaret direkte.  

 

Sag nr. 5  Eventuelt 

 

 

 

 

Flytning af Kølholm til Jægerspris Møllevej 100: 

Jægerspris skole er ombygget og de er ved at flyttet tilbage 

på nummer 90 igen. 

Skolen i Herredet er flyttet ind på nummer 100. 

Byggeprocessen er godt i gang og håndværkerne er gået i 

gang med resten af nummer 100 og starter med biblioteket 

inden det bliver Kølholms tur.  

 

Kørselskontrakten med VBT på Kæret har været i ny licitation, 

og vi afventer officiel udmelding fra Center for Trafik og 

Ejendom, hvem evt. ny leverandør bliver. 

 

Punkter til næste møde: 

 

- Svømmehal 

- Forældretilfredsundersøgelse 

 

 

 

https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-regnskab/budgetlaegning-2020
https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-regnskab/budgetlaegning-2020

